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Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2023-03-15   -   2023-06-07 
Antal svar 30
Studentantal 92
Svarsfrekvens 32 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,3 
Median: 3 

1: 0
2: 3
3: 16
4: 11
5: 0
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,9 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 5
4: 18
5: 4
Har ingen uppfattning: 2



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,6 
Median: 4 

1: 1
2: 1
3: 11
4: 12
5: 5
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,4 
Median: 3 

1: 1
2: 4
3: 11
4: 10
5: 4
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 30 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 18
5: 10
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,4 
Median: 4 

1: 2
2: 3
3: 7
4: 15
5: 2



Har ingen uppfattning: 1

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,5 
Median: 4 

1: 2
2: 1
3: 9
4: 16
5: 2
Har ingen uppfattning: 0

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,5 
Median: 4 

1: 2
2: 3
3: 8
4: 13
5: 4
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,0 
Median: 3 

1: 2
2: 3
3: 9
4: 3
5: 2
Har ingen uppfattning: 11

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).

 



 
Antal svar: 30 
Medel: 2,7 
Median: 3 

1: 4
2: 4
3: 4
4: 3
5: 2
Har ingen uppfattning: 13

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,4 
Median: 4 

1: 2
2: 4
3: 4
4: 8
5: 4
Har ingen uppfattning: 8

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 30 
Medel: 43,6 
Median: ≥46 

≤5: 0
6-15: 0
16-25: 0
26-35: 0
36-45: 12
≥46: 18
Har ingen uppfattning: 0

13.   Om relevant, vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

 
Antal svar: 30 
Medel: 3,7 
Median: 4 

1: 1
2: 4
3: 4
4: 11
5: 7
Har ingen uppfattning: 3



14.   Om relevant, vad fungerade väl i undervisningen på distans? 

15.   Om relevant, vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?

Egna frågor

16.   Hur tycker du att den inbördes fördelningen av de olika delkursernas omfattning har varit? Är det
någon/några delkurser som varit för lång/för kort? 

16.   Hur har du upplevt den stora kursen klinisk veterinärmedicin i sin helhet? Ge gärna förslag till
förbättringar av kursen! Tack för din värdefulla feed-back!

Kursledarens kommentarer
Utvärderingen fick öppnas upp ytterligare en period efter kursavslut pga initialt mycket låg svarsfrekvens. Många
studenter har prioriterat att främst kommentera i respektive delkurs värdering, där mer detaljerad information
framkommer.

Flera studenter kommenterar gällande struktur i Canvas/schema. Från och med nästa läsår kommer vi att tillämpa
Canvas mallrum samt mallrum per delkurs vilket kommer att innebära viss likriktning. Vi har själva velat och även
undersökt möjligheterna att använda TE som enda schemasystem för alla kurser, men än så länge stöder inte TE
alla de funktioner som skulle krävas för att det ska fungera väl som enda system på klinikkurserna. En sådan
övergång skulle också medföra en markant ökning av administrativ tid som vi inte har ekonomiskt utrymme för i
nuläget. De olika behoven på de olika klinikkurserna gör att inte heller gemensamma mallar i tex Excel för alla
kurser fungerar så väl, men bör utredas ytterligare om detta skulle fungera.

Flera studenter påtalar behovet av schema i tid samt en förståelse för totalt tillgänglig tid för förberedelser för
delkurserna. Regelbundna påminnelser kring detta ges till respektive delkurs. Vad gäller schema i tid så finns det
också några kurser som är tydligt händelsestyrda och där det trots god vilja inte är lätt att lösa. Det gäller särskilt
gris och L1 som samarbetar med externa verksamheter som vi själva inte har kontroll över och som pga
verksamhetens natur kan ha svårt att lämna besked kring hur verksamheten ser ut mer än någon vecka i förväg.
Samt förstås ambulansundervisningen som är helt händelsestyrd. Flera delkurser tillämpar dock fria
onsdagseftermiddagar varje vecka och/eller ger möjlighet till t ex en dags frånvaro pga särskilda skäl från
schemalagd obligatorisk klinikundervisning. Det finns också veckor som medvetet är lite mindre schemalagda för att
också kunna lämna utrymme till t ex planerade läkarbesök. Avsaknad av scheman i tid kan i vissa fall bero på att
delkursledares egen schemaläggning för kliniskt arbete på UDS inte sammanfaller med när moment i
kursplaneringen behöver utföras för att kunna komma studenterna till del, detta är vi väl medvetna om och det
hanteras nu i samband med organisationsförändringen.

Mycket tid läggs på studier under kursen. Detta har i vissa fall har gått ut över möjligheten till återhämtning, vilket
behöver hanteras. Det finns olika synpunkter vad gäller balansen mellan delkurser, där L2, gris, IM, Repro samt S2
tas upp som kurser som ev skulle kunna minskas. PED och SIA tas upp som moment som skulle kunna minskas
pga lite innehåll, men i dessa veckor ligger kompensatorisk ledighet/ inläsning och de är därför relativt glest
schemalagda. Tiden som behöver läggas på studier för att nå målen för hästkursen matchar inte kursens längd.
Examinationsplaneringen är komplicerad och årlig översyn görs för att optimera den så långt det är möjligt inom
ramen för denna studieordning. Att studenter inte helt får planera sina examinationer handlar ofta om att kurser i
relaterade ämnen också bör vara genomgångna, som t ex för Bildkursen. Det ligger också sammanfattande
obligatorisk undervisning i Bilddiagnostik precis i anslutning till examinationen i slutet av åk 5. Den kliniska
undervisningen i ett ämne bör i allmänhet vara genomgången innan examination i samma ämne. 

Digital undervisning verkar i de flesta fall utgöra en avlastning i relation kursernas utformning i övrigt. Värt att notera
är dock studenters kommentarer att distansutbildningen i samband med pandemin gjort att man upplever sig som
mindre väl förberedd och att det är svårare att hålla fokus vid denna typ av undervisning. Den kurs där föreläsningar
är inspelade även i normalläget är också den kurs som studenterna upplever som svårast att klara (häst). Från
lärarhåll upplever man också att studenters förberedelse meddelst inspelade föreläsningar inte heller gett förväntat



resultat i samband med anestesiövningar under propedeutiken samt AAk-veckorna.

Wifi och AV hanteras nu på mer central nivå, kopplat till utökningsprojektet. Problemen är väl kända och felanmälda
även av lärare. Även behovet av studieplatser UDS har lyfts i samband med utökningsprojektet.

Frågor kopplade till klimatet studenter emellan på årskurs- eller gruppnivå är svåra att hantera när de inte kommer
kursledaren till del från studentrepresentant/VMF alternativt ger upphov till en critical incident i anslutning till
undervisningen som kan hanteras direkt av lärare. SLUs handlingsplan för kränkande särbehandling följs när så är
påkallat.

Studentrepresentantens kommentarer
 Studentrepresentanten har inte lämnat några kommentarer 

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600

mailto:support@slu.se

